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STANOVISKO  
 

 KOMISE  PRO  POSUZOVÁNÍ  ROZMÍSTĚNÍ PŘÍSTROJOVÝCH  

ZDRAVOTNICKÝCH PROSTŘEDKŮ A KAPACIT HRAZENÝCH  

ZE ZDRAVOTNÍHO POJIŠTĚNÍ 

  

ZE  DNE  22. ÚNORA 2023  

 

 

Přístroj: SKIAGRAFICKO-SKIASKOPICKÝ RTG  

             (CENTRÁLNÍ RDG ODD.) – OBNOVA  

Území (město/kraj): Praha / Hlavní město Praha 

Žadatel: Fakultní nemocnice Bulovka 
 

Adresa: Budínova 67/2, 180 81 Praha 8 

 

 

Stanovisko komise:  ODLOŽENO 

(hlasování: 1 hlas pro, 0 hlasů proti, 15 hlasů pro odložení)    

  

Podpis předsedy komise                                   
 
 

 

 

 

.....................................................................                    

doc. MUDr. Marek Mechl, Ph.D., MBA 

               předseda komise  



 
 

Palackého náměstí 4, 128 01 Praha 1 
tel./fax: +420 224 972 414, e-mail: lubos.studnicka@mzcr.cz, www.mzcr.cz 

Odůvodnění:  
 
Jedná se o obnovu skiaskopicko-skiagrafického rentgenového systému 
určeného pro centrální pracoviště RDG. Přístroj nahradí stávající přístroj RTG 
Mecall Eidos z roku 2015, který se s ohledem na jeho vytížení blíží konci své 
životnosti. Přístroj je určen pro provoz v KOC FNB, kde nedílnou součástí péče 
je provádění přesných a kvalitních diagnostických a plánovacích vyšetření. 
 
Obnova přístrojového vybavení v oblasti skiagrafie a skiaskopie-skiagrafie ve 
FNB je nezbytná pro zachování rozsahu péče o pacienty. Přístroj je nutné 
nahradit, aby byla zachována kapacita RTG snímkování pacientů FN Bulovka. 
Pořízení přístroje proběhne v roce 2025.  Vlastnosti nových skiagrafických 
přístrojů musí odpovídat zejména jejich využití podle umístění. RTG umístěný 
na centrálním pracovišti RDG je určen pro provádění desinvaginací u pacientů 
dětského oddělení a dále vyšetření defekografie pacientů chirurgické kliniky, 
nástřiky drenů u pacientů s nádory krku a dutiny ústní, pro snímkování 
polykacího traktu, stejně jako pro akutní pacienty ORL oddělení s překážkou 
v jícnu. 
 
Členové komise se shodli, že je ve studii proveditelnosti nedostatečně 

vypracované odůvodnění obnovy přístroje a současně je třeba upřesnit, jaké 

konkrétní výkony chtějí na uvedených přístrojích provádět. 
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